JUNK PROJECT
Created in 1994 by Andreas Kraemer, Markus Schneider and Faris AL-Hassoni, the Labelfounder of Universal Prime Breaks / Drizzly Music.
[bookmark: _GoBack]Junk Project is in the music business for over 25 years and with over 1 million physical Vinyl and CD  sales one of the most known German Trance acts. They have shaped their own sound in all these years.
Junk Project wrote music history with anthems like BRAIN TOOL, COMPOSURE, CONTROL ’99 or BRIGHTNESS and had their releases on labels such as UPB / Drizzly / Perfecto / DJAX UP / Outburst / Autektone…and many more.
All their hits have been played by generations of DJ’s like Miss DJAX, Adam Beyer, Nina Kraviz, Tiesto, AVB, Ferry Corsten, Paul Oakenfold, Mark Sherry, T78, Veerus, Paul Van Dyk and many many more.
Markus Schneider left the project end of the ‘90s. In 2019 DJ SLT came aboard to complete the triumvirate.
There no boundaries  -  we’re JUNK PROJECT – we’re timeless

JUNK PROJECT
1994 von Andreas Kraemer, Markus Schneider und Faris AL-Hassoni gegründet, dem Labelmacher von Universal Prime Breaks / Drizzly Music.
Junk Project ist seit 25 Jahren im Musikgeschäft tätig und mit über 1 Million verkauften Platten und CDs einer der bekanntesten deutschen Trance-Acts. In all den Jahren haben sie den typischen und unverkennbaren Junk Project Sound geformt.
Junk Project schrieb Musikgeschichte mit Hymnen wie BRAIN TOOL, COMPOSURE, CONTROL '99 oder BRIGHTNESS und hatte ihre Veröffentlichungen auf Labels wie UPB / Drizzly / Perfecto / DJAX UP / Outburst / Autektone....und vielen mehr.
Alle ihre Hits wurden von Generationen von DJs wie Miss DJAX, Adam Beyer, Nina Kraviz, Tiesto, AVB, Ferry Corsten, Paul Oakenfold, Mark Sherry, T78, Veerus, Maarten De Jong, Paul Van Dyk und vielen anderen gespielt.
Markus Schneider verließ das Projekt Ende der 90er Jahre. Im Jahr 2019 kam DJ SLT an Bord, um das Triumvirat zu vervollständigen.
Es gibt keine Grenzen - wir sind JUNK PROJECT - wir sind zeitlos.
